

**CERTIFICATS DE VACCINATION
EXIGÉS
PAR LES DIVERS PAYS**

LISTES RÉCAPITULATIVES

Liste No 41

KÉNIA. — *Amendement* aux renseignements donnés dans les *R.E.H. 111* et *107*, pages 66 et 21 respectivement.

Choléra :

Les voyageurs en provenance de l'Inde, du Pakistan et de Goa sont tenus de présenter un certificat de vaccination du modèle international signé ou authentifié par un médecin du Gouvernement. Le certificat indiquera le nombre de vibrions injectés, qui ne doit pas être inférieur à 8 milliards, administrés, au besoin, en une seule fois. Le certificat est considéré comme valable s'il a plus de six jours et moins de six mois à compter de la dernière injection. Les enfants de moins d'un an n'ont pas besoin d'être vaccinés.

Variole :

Les voyageurs en provenance de tous les pays sont tenus de présenter un certificat de vaccination du modèle international signé ou authentifié par un médecin du Gouvernement. La durée de validité du certificat est normale, c'est-à-dire 14 jours à 3 ans à partir de la date de la vaccination.

* * *

SARAWAK. — *Amendement* aux renseignements donnés dans le *R.E.H. 151*, page 418.

La durée de validité des certificats de vaccination contre le choléra a été portée à 6 mois au lieu de 3.

**INOCULATION AND VACCINATION
CERTIFICATES
REQUIRED BY VARIOUS COUNTRIES**

CUMULATIVE LISTS

List No. 41

KENYA. — *Amendment* to the information provided in *R.E.H. 111* and *107*, pages 66 and 21 respectively.

Cholera :

Travellers from India, Pakistan and Goa are required to possess certificates of inoculation against cholera of the International form which have been signed or countersigned by a Medical Officer of the National Health Authority. The certificate must indicate the number of organisms inoculated, which must not be less than 8 000 million in number, given if desired in 1 dose. The period of validity of the certificate will be deemed to last from 6 days to 6 months from the last inoculation. Infants of less than 1 year of age need not be inoculated.

Smallpox :

Travellers from all countries are required to possess certificates of vaccination of the International form which have been signed or countersigned by a Medical Officer of the National Health Authority. The normal period of validity of the certificate will be deemed to last from 14 days to 3 years from the date of vaccination.

* * *

SARAWAK. — *Amendment* to the information provided in *R.E.H. 151*, page 418.

The period of validity for certificates of inoculation against cholera has been extended to 6 months instead of 3 months as stated previously.